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Időrendi bontás: 
 
November 9.  TTK HÖK Alakuló Küldöttgyűlési ülés 
November 10.  TTK HÖK Választmányi ülés 
November 18.  KÖB Ismerkedés 
November 13.  TTK HÖK Tisztségviselői ülés 
November 24.  TTK HÖK Választmányi ülés 
November 26.  TTK HÖK Bevonó délután 
 
Szöveges beszámoló: 
 
Pályázatok 
Az egyszeri és rendkívüli pályázatok bírálása még mindig nem megy jól, pedig neptunban már 
minden tag látja a pályázatokat. 
A rendszeres pályázatokkal kapcsolatban felmerült problémák már azt hiszem mind megoldódtak, az 
összes fellebbezés elbírálásra került és mindenki megkapta már a neki járó támogatást, vagy a 
decemberi utalással meg fogja kapni. 
 
Egyszeri MA/MSc pályázatok 
A pályázatok bírálása ismét kicsit döcögősen zajlott, nem is sikerült időben végezni vele. Szerencsére 
az Oktatási Igazgatóság adott engedményt az utalási listák leadására, így még a decemberi utalással 
mindenki megkapja a neki járó támogatást. (Erre azért volt szükség, mert az év végi zárás miatt nem 
lehet decemberre pótutalást kérni.) 
222 pályázat érkezett be, ebből 200at tudott támogatni a KÖB, ezeknél voltak feltöltve a megfelelő 
igazolások. 
 
Utalások 
A januári utalási lista leadási határideje a többi hónaphoz képest kb 10 nappal előrébb került, mint 
megszoktuk, ezért nem fogjuk tudni betartani, hogy az adott hó 19ig leadott pályázatokat még 
mindenképpen elbíráljuk. Ezt remélem megfelelően tudjuk majd kommunikálni a hallgatók felé is. 
Az utalási listák készítésénél egyébként is változtatni kell a megszokotakon, mivel Dékán Úr kérte a 
Tanulmányi Osztályt, hogy korábban legyenek leadva a listák. 
 
KÖB 
Az Alakuló KGy utáni héten tartottunk egy KÖB ismerkedést, sikerült találni egy időpontot, ami 
mindenkinek, kivétel nélkül megfelelt. Sajnos ennek ellenére is csak 6an tudtunk részt venni a 



programon. Itt az új tagoknak meséltem a feladatainkról, a keretekről és a pályázatokról. Utána a 
régebbi tagok mesélek a tapasztalataikról, majd áttértünk az aktuális pályázatokra, ezek bírálásának 
menetéről beszéltem. Sajnos a tagok munkájával még mindig nem vagyok megelégedve, nem is tudtam 
mindegyikükkel megbeszélni a bírálás menetét, a személyes kontaktus felvételének nehézségei miatt. 
Összesen 4 ember bírált bármilyen pályázatot, velem együtt, decemberben, ez igen csekély ahhoz 
képest, hogy a Bizottság 12 főből áll jelenleg. Emellett határozatképes ülést sem sikerült összehívni 
még mindig, ezt az is hátráltatja, hogy sok tagnak még mindig nincs vagyonnyilatkozata. 
 
Honlap 
Az informatikus elkészítette az osztondij.elte.hu oldalt, ezt kell még feltölteni érdemi információval. 
Ezt előreláthatólag a következő félév regisztrációs időszakáig tudom teljesen megcsinálni, de amint 
nagyjából kész az oldal elkezdjük majd hirdetni. 
 
Elnökhelyettesi tevékenység 
November 26án került megrendezésre a TTK HÖK őszi bevonó délutánja, ezt Csonka Diánával és 
Béni Kornéllal szerveztük. Sok érdeklődő vett részt a délutánon, nagy örömömre az ösztöndíjak iránt is 
sokan érdeklődtek. Erről az eheti Nyúzban cikket is olvashattok. 
Emellett pedig Tóth Rózával elkezdtük szervezni a Karácsonyi képviselőfánk nevű eseményt, mely 
karácsonyi húzást, ajándékozást és közös évzárást foglal magába. 
Egész hónapban igyekeztem Fanni segítségére lenni mindenben amit kért tőlem. 
 
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm. Sajnos a Küldöttgyűlésen tanulmányi elfoglaltságok miatt 
nem tudok részt venni, így amennyiben kérdésed, észrevételed van, keress meg emailben. 
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